

Silvina L. Danesi

silvina_danesi@cpsa-acsp.ca

Silvina completed her undergraduate (Law and Political Science - Universidad de Buenos Aires) and master studies (Administration and Public Policy - Universidad de San Andrés) in Buenos Aires, Argentina. While studying, she worked in the Argentine Congress serving in different roles (from staff researcher, policy advisor, chief of staff to Clerk of the Committee on Constitutional Affairs). She immigrated to Canada in 2004, received her PhD in Political Science from the Université de Montréal in 2011, completed her postdoctoral studies at the Bell Chair for the Study of Canadian Parliamentary Democracy (Carleton University-SSHRC postdoctoral fellowship), and worked for the Senate of Canada on the revision of the Companion to the Rules of the Senate and as committee clerk. Silvina's field is Comparative Politics, with emphasis on the determinants of the organization and evolution of legislative institutions; Latin America and the Caribbean is her area of specialization. She has been working for the CPSA (Executive Director) since November 2013.

Silvina a complété ses études de premier cycle (en droit et en science politique - Universidad de Buenos Aires) et sa maîtrise (en Administration et politiques publiques - Universidad de San Andrés) à Buenos Aires, Argentine. Pendant ses études, elle a travaillé au Congrès argentin dans différents postes (assistante de recherche, conseillère politique, chef de cabinet, greffière du Comité des affaires constitutionnelles). Ayant immigré au Canada en 2004, elle a reçu son doctorat en science politique de l'Université de Montréal en 2011. Elle a fait ses études postdoctorales à la Bell Chair for the Study of Canadian Parliamentary Democracy (Université Carleton-boursière CRSH), et elle a travaillé au Sénat du Canada sur la révision du Document d'accompagnement du Règlement du Sénat et comme greffière de comité. Son champ est la politique comparée ; elle s'intéresse aux déterminants de l'organisation et de l'évolution des institutions législatives ; l'Amérique latine et les Caraïbes est son domaine de spécialisation. Elle travaille pour l'ACSP (directrice générale) depuis novembre 2013.